
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27. 2. 2003 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27. 2. 2003 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Mátyus J.- riaditeľ VPS,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka 

obce, Šuba O.-pracovník OcÚ Nesvady, Vlahy E.-tajomník ŠŠK CVČ Nesvady - Imeľ.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj ostatných prítomných a oboznámil ich  

s programom jednania 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorý doporučil doplniť 

o žiadosť Ing. Brezíkovej Ivety o kúpu RD. 

Zo strany poslancov k doplnenému programu jednania pripomienky a ďalšie návrhy neodzneli 

a preto p. starosta dal hlasovať o doplnenom programe jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil p. Martu Ryšavú  a p. Júliusa Németha. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Tibor Gál, Mgr. G. Holková, I. Mládenczová. 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci 13 poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Informatívna správa o čerpaní rozpočtu obce k 31. 12. 2002 

3. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce k 31.1.2003 

4. Správa o činnosti MKS , VPS a  NTV s.r.o.  Nesvady za rok 2002 

 5.  Správa o činnosti Obecnej polície Nesvady za rok 2002 

6. Ročná správa o využívaní športovej haly za rok 2002 - bilancia a porovnanie 

7. Transféry a dotácie z rozpočtu obce pre miestne spoločenské organizácie a združenia  

       v r. 2003 

8.  Zosúladenie Štatútu obce Nesvady a rokovacieho poriadku OZ s právnym stavom 

        platným po komunálnych voľbách 2002 

9.  Rôzne: 

- Branos, s.r.o., Nové Zámky, Komeko, s.r.o., Nové Zámky-dodatky k zmluvám       

               o odvoze a uložení TKO /tuhého komunálneho odpadu/ na rok 2003 

- Vyhodnotenie žiadostí o prenájom sály MKS Nesvady pre usporadúvanie diskoték 

- Informácia o potrebe zosúladenia funkcie hlavnej kontrolórky obce s novelou     

   zákona o obecnom zriadení 

- ZŠ s VJM Nesvady - žiadosť riaditeľa školy o rekonštrukciu budovy v správe ZŠ-  

   Nová 9  



             - Dobosi Róbert, Nesvady, Budovateľská 67 - žiadosť o pridelenie priestorov v kult.  

 dome 

-  VIREX, s.r.o., Nesvady - informácia o ocenení nehnuteľnosti 

-  Informácia o stave prác na stavbe obecných nájomných bytov 

-  Informácia o stave financovania školstva v obci Nesvady 

-  Informácia o stave kúpy nehnuteľnosti pre účely zriadenia Domu tradícií. 

      10.   Rozprava a interpelácia poslancov  

      11. Návrh uznesenia 

      12. Záver 

  

 

J e d n a n i e : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta predniesol kontrolu plnenia úloh a uznesení. 

Ing. Miškovič - navrhol spracovať cenovú kalkuláciu na práce na požiarnej zbrojnici 

                          a na cintoríne na vybudovanie sociálnych zariadení. 

P. prednosta - bude pripravené na budúce zasadnutie. 

Pretože viacej pripomienok zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 

2. Informatívna správa o čerpaní rozpočtu obce k 31. 12. 2002 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: vedúci majet. a fin. odd. OcÚ 

P. starosta - požiadal p. Nagya, aby krátko informoval o obsahu predloženej informatívnej 

    správy. 

P. Nagy - informoval televíznych divákov , ktorí sledovali priamy prenos v reči slovenskej 

            aj maďarskej.. 

Dotazy a pripomienky zo strany poslancov k predloženej správe neodzneli a preto p. starosta 

dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

 

3. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce k 31.1.2003 

P. prednosta - oznámil, že pred týždňom sa začal účtovať rok 2003 s novým programom, 

         a preto je správa vytlačená len v 4 vyhotoveniach na ukážku poslancom, 

         či im predložená forma bude vyhovovať. 

P. starosta - mesiac január 2003 je zaúčtovaný, ale už je isté, že podľa novej metodiky 

                    budú nové zmeny v rozpočtových pravidlách. Schválené čísla rozpočtu na rok 

     2003 sú však nezmenené.  

      Predloženú správu doporučil brať na vedomie. 

Becse O. - dôležité je, aby príjmová časť bola vyššia ako výdavková a že celkové hospodá- 

                  renie obce je pozitívne. 

 Pretože pripomienky a dotazy k predloženej správe neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.  

       



4. Správa o činnosti MKS , VPS a  NTV s.r.o.  Nesvady za rok 2002 

- priložené k zápisnici 

Predkladajú: riaditeľ MKS, VPS a prednosta OcÚ 

P. starosta - požiadal predsedov komisií, aby predniesli stanoviská jednotlivých komisií. 

P. prednosta - odôvodnil zahrnutie správy  NTV do správy MKS, nakoľko činnosť NTV 

                       zabezpečuje MKS. 

Németh J. - komisia kultúry správu prejednala a doporučuje ju schváliť podľa predloženia. 

P. starosta - dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

5. Správa o činnosti Obecnej polície Nesvady za rok 2002 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: náčelník obecnej polície 

Ďurika T., náčelník OP - v krátkosti zhrnul obsah správy pre informáciu verejnosti 

                                         sledujúcu priame vysielanie. 

P. starosta - informoval občanov v reči maďarskej. 

Ing. Miškovič - komisia výstavby a verejného poriadku konštatovala, že 2 obecní policajti  

                          vykonali veľa práce, ale nemôžeme byť spokojní s verejným poriadkom 

                          a životným prostredím v obci. 

          Pýtal sa, kedy budú evidenčné štítky pre psov, na základe ktorých je možné 

                          identifikovať a stíhať majiteľa túlavého psa. 

          Taktiež je potrebné prijať opatrenia na zamedzenie návštev nočných barov 

                     a reštauračných zariadení mladistvými /žiakmi ZŠ/.  

P. starosta - štítky pre psov sú už zabezpečené. Bude zabezpečený program na evidenciu 

                    psov a potom rozdané evidenčné štítky. 

                    Požiadal p. Ďuriku, aby reagoval na podnet ohľadom návštevy barov  

                    mladistvými. 

      Ďurika T. - je problematické mladistvých pristihnúť v miestnych pohostinských  

                        zariadeniach. Riešením by bolo, keby sa k tejto otázke kladne postavili ako  

                        majitelia klubov, tak aj rodičia. 

      P. starosta - po 22.00 hod. by sa deti do 15 rokov nemali zdržiavať v nočných baroch. 

    Doporučil OP v prípade zistenia takýchto skutočností tieto oznámiť ako  

                          riaditeľom škôl tak aj rodičom. Na zdopovednosť zobrať majiteľov týchto  

                          klubov, prípadne využiť aj možnosti NTV. 

Mgr. Holková - každá ZŠ má svoj školský poriadok. pedagógovia sa snažia viesť deti  

                          k dodržiavaniu školského poriadku. Je  to však v prvom rade úloha rodiča, 

                          aby dbal o to, aby dieťa bolo v nočných hodinách doma. 

Molnár Z. - sa pýtal, aké  pokuty  obecná polícia uložila a za čo. 

Ďurika T. - obecná polícia uložila pokuty vo výške od 100,- až 500,- Sk  väčšinu za rušenie 

                   nočného kľudu, nedodržanie zatváracích hodín, nedovolenú skládku odpadov. 

P. starosta - od 1. 7. 2002 pribudli priestupky na úseku školstva. 

Ing. Takács - sa pýtal, či odstreľ psov sa vykonáva plánovane a či sa vedie evidencia. 

Ďruika T. - problém s túlavými psami obecná polícia rieši v rámci svojich možností . 

Becse O. - súhlasil s tým, aby obecná polícia nahlasovala zdržiavanie sa mladistvých 

                  v nočných hodinách v pohostinstvách riaditeľom ZŠ a rodičom. 

P. starosta - doporučil na tento problém reagovať v rámci uznesenia. Zároveň dal hlasovať 

                    o upravenom návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

                    

 

                     



6. Ročná správa o využívaní športovej haly za rok 2002 - bilancia a porovnanie 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: Ing. Vrábel, správca objektu 

 

P. starosta - konštatoval nárast príjmov oproti roku 2001. Za minulý rok sa doplácalo na  

                    prevádzkovanie športovej haly okolo 150 tis. Sk, kým predošlé roky vyše 

                    600 tis. Sk. 

                    Informoval aj v reči maďarskej. 

Ing. Takács -  sa pýtal, či obec ubytovala v ŠH hostí, ktorí za ubytovanie neplatili. 

Ing. Vrábel - oznámil, že každý hosť ubytovaný v ŠH za ubytovanie platil. 

 Nakoľko viacej otázok a pripomienok k predloženej správe neodznelo, p. starosta 

doporučil hlasovať o bode A/ návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta - otvoril diskusiu k rozpočtu údržby ŠH, pretože v zimných mesiacoch  tieto 

                    práce z dôvodu voľných kapacít VPS môže realizovať. 

Becse O. - doporučil predložený rozpočet sschváliť, pretože za 15 rokov prevádzky ŠH 

                  sa na opravy a údržbu málo investovalo. 

Ing. Takács - finančná komisia súhlasí, ale v obecnom rozpočte je plánovaných na opravy 

                      a údržbu ŠH len 50 tis. Sk, z čoho sa vykryjú ostatné výdavky. 

P. starosta - z rezervného fondu a pri schvaľovaní zmeny rozpočtu obce sa vyrovná 

                    kapitola. 

Ing. Miškovič - komisia výstavby taktiež doporučuje opravy a údržbu realizovať v zmysle 

                          predloženého rozpočtu. 

Gál T. - upozornil na to, aby dlaždice boli protišmykové. 

 Pretože iné dotazy a návrhy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o bode B/ návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

7. Transféry a dotácie z rozpočtu obce pre miestne spoločenské organizácie a združenia  

       v r. 2003 

- návrh komisie športu a mládeže priložený k zápisnici 

Predkladá: predseda komisie 

 

P. starosta - upozornil na skutočnosť, že pokiaľ sa nenaplní príjmová časť rozpočtu  

                    z predaja majetku obce, bude  mať obec značné problémy so zabezpečením 

                    fin. prostriedkov na úseku školstva. 

                    Poprosil poslancov a tak isto aj žiadateľov, aby  túto skutočnosť brali 

                    do úvahy. 

        ŠŠK CVČ Nesvady - Imeľ - vo svojej žiadosti žiada 300 tis. Sk dotácie z rozpočtu obce 

             na rok 2003. 

       Gál T. - športová komisia navrhuje zo 650 tis. Sk pre miestne športové kluby poskytnúť 

                     zálohy nasledovne: 

 pre ŠŠK CVČ Nesvady-Imeľ  100 tis. Sk 

  pre SC Nesvady 100 tis. Sk 

  pre Karate klub 10 tis. Sk. 

           Žiadosť MO Chovateľov poštových holubov komisia doporučuje riešiť  

                 príspevkom z fondu starostu  vo výške 5 000,- Sk s tým, že na prerozdelenie 

                 650 tis. Sk z rozpočtu obce  komisia predloží návrh na zasadnutie OZ v mesiaci 

                 marec. 

P. starosta - nakoľko iný návrh neodznel, p. starosta doporučil upraviť návrh uznesenia 

                    v zmysle návrhu komisie športu a mládeže. 



Becse O. - nedoporučil odložiť prejednanie žiadostí športových klubov, ale ich prejednať 

                  teraz. V žiadostiach uvedené sumy sú síce vyššie o 90 tis. Sk ako 650 tis. Sk, 

                  ale to je možné vykorigovať pri zmene rozpočtu obce. 

P. starosta - upozornil, že už v apríli-máji bude mať obec problémy s financovaním školstva. 

                    Športové organizácie by sa nemali spoliehať len na obecný rozpočet. Mali by si  

                    uvedomiť, že možnosti rozpočtu sú ohraničené. Nebolo by zdravé, keď obec  

                    nemá dostatok fin. prostriedkov na vlastné veci a športové organizácie si budú  

                    kľudne čerpať dotácie z obecného rozpočtu. 

Gál T. - vyzval poslancov, aby podporili jeho návrh. 

Molnár Z. - sa pýtal, či obec Imeľ finančne podporuje Karate klub. 

Kollár O., predseda klubu - súťažiaci reprezentujú obec Nesvady, takže obec Imeľ  

                 nepodporuje Karate klub. 

 Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal 

hlasovať o tom, či o žiadostiach rozhodnúť dnes alebo odložiť prejednanie na budúce 

zasadnutie. 

Ešte pred hlasovaním p. Gál stiahol návrh komisie športu a mládeže. 

P. starosta - pristúpil k prejednaniu jednotlivých žiadostí športových klubov v poradí  

                    ako sú uvedené v návrhu uznesenia. 

Ing. Takács - oznámil, že poslanecký klub SMK navrhuje pre športové kluby schváliť  

                      zálohy vo výške prednesenej p. Gálom. 

P. starosta - sa opýtal poslancov, či majú dotazy resp. pripomienky k predloženej správe  

                    hlavnej kontrolórky o vykonaní kontrole čerpania poskytnutých finančných  

                    prostriedkov za rok 2002. 

 Nakoľko dotazy a pripomienky zo strany poslancov nedozneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu poslaneckého klubu SMK a teda aj o upravenom návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. Vlahy, tajomník ŠŠK CVČ Nesvady - Imeľ  - sa poďakoval za minuloročnú podporu  

a zároveň  oznámil, že v dňoch 13.-15. 3. 2003 sa hádzanárky zúčastnia akcie v MR, 

na ktorú pozval z radov poslancov záujemcov. 

P. starosta - sa poďakoval v mene poslancov za pozvanie. 

                    Potom sa opýtal poslancov, či súhlasia so zmenou poradia bodov programu  

                    jednania a to s prejednaním žiadostí o prenájom sály  kultúrneho domu,  

                    nakoľko sú prítomní žiadatelia. 

 Nakoľko pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o tomto 

návrhu. Hlasovanie: všetci za. 

 

- Vyhodnotenie žiadostí o prenájom sály MKS Nesvady pre usporadúvanie diskoték 

- fotokópie priložené k zápisnici 

P. starosta - žiadatelia na výzvu  podali svoje stanoviská. Požiadal predsedu komisie 

                    kultúry, aby predniesol stanovisko komisie. Zároveň privítal zástupcov 

                    Acacia teamu. 

Németh J., predseda komisie kultúry - komisia prejednala 3 žiadosti. V prvom rade 

                  vyhodnocovala, či vôbec prenajať vynovenú sálu kult. domu na diskotéky. 

                  Brala však do úvahy aj potrebu fin. prostriedkov z prenájmu a preto rozhodla 

                  súhlasiť s prenájmom sály. Komisia však nevedela rozhodnúť, komu doporučiť 

                  sálu prenajať. Všetci žiadatelia obdržali podmienky prenájmu sály, na ktoré 

                  doručili svoje stanoviská 3 žiadatelia. P. Németh  konštatoval, že p. Szabóová 

                  Eva z Vlčian sa na zastupiteľstvo nedostavila. Požiadal prítomných žiadateľov, 

                  aby sa k podmienkam prenájmu vyjadrili. 

 



Prónik A.-zástupca Acacia teamu - zaujímal sa o to, či je možné zmeniť výšku miestneho 

                 poplatku z vybraného vstupného a výšku nájomného za sálu, lebo tieto považuje 

                za vysoké. 

        Taktiež sa opýtal, prečo nie je možné do sály zobrať poháre s alkoholom. 

P. starosta - 20%-ný poplatok z vybraného vstupného je schválené VZN o miestnych 

                    poplatkoch, ktorý je príjmom obce. Nájomné vo výške 9 tis. Sk je príjmom 

                    MKS. 

                          Poháre s alkoholom v sále - z predošlých rokov sú zlé skúsenosti so stavom 

    parkiet po skončení diskoték. Teraz je možné  konzumovať a fajčiť vo vestibule,  

                          kde je aj barový pult. 

                          Obec týmito podmienkami vlastné sleduje ochranu svojho majetku. Je otázkou, 

                           či tieto podmienky vyhovujú mládeži - účastníkom diskoték. 

Becse N. - konštatoval, že pri dodržaní podmienok stanovených obcou je ťažké diskotéku 

                  usporiadať. Všetko závisí aj od toho, koľko budú stáť vstupenky a koľko bude 

                  návštevníkov. Nakoľko žiadosti boli podané pred polrokom doporučil, aby komisia 

                  kultúry opäť prejednala žiadosti za prítomnosti žiadateľov. 

Németh J. - ani jeden žiadateľ podľa ich stnaovísk nemal výhrady proti bodu č. 1. Bod č. 4 

                    komisia doporučuje rozšíriť, že lístky budú vydané po súhlase riaditeľa MKS. 

                    Bod č. 5 - 20%-miestny poplatok z vybraného vstupného považuje aj komisia 

                    za vysoký a preto ho doporučuje znížiť na 10%. 

                    Bod č. 6 - doporučuje komisia prehodnotiť. 

                    Komisia navrhuje ešte bod č. 13 - Ak nájomník hrubo poruší podmienky uvedené 

                    v zmluve, alebo dlhší čas neusporiada dikotéky, MKS má právo okamžite zrušiť 

                    rámcovú zmluvu. 

Ing. Miškovič - pokiaľ budú diskotéky na úrovni ako v minulých rokoch, nedoporučuje ich 

                          usporadúvať. Jedine v tom prípade, ak budú kultúrnejšie. 

                          Navrhol, aby mesačne dopredu usporiadteľ zaplatil nájomné. Taktiež by bolo 

                          dobré znížiť kapacitu či už z hygienického ale aj kultúrneho hľadiska. 

P. starosta - z hľadiska technických noriem je kapacita sály ešte vyššia ako je uvedené 

                    v podmienkach. 

        Doporučil komisii kultúry prehodnotiť podmienky prenájmu a podať návrh a to 

              čím skôr a potom aj so žiadateľmi a predložiť návrh na rozhodnutie na marcové 

              zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Németh J. - komisia kultúry sa na  podmienkach prenájmu dohodla. 

Ing. Miškovič - od septembra je v prevádzke nový kultúrny dom a keby sa možnosť prenájmu 

                          vyhlásila verejnosti, možno by sa o prenájom prihlásilo viacej záujemcov. 

Németh J. - nebolo by to korektné voči doterajším žiadateľom. 

P. starosta - sa opýtal poslancov, či majú vôľu zmeniť 20%. 

Ing. Miškovič - je prekvapený, že vždy sa hovorí , že obec nemá peniaze a teraz má  

                         zastupiteľstvo znížiť 20% poplatok z vybraného vstupného na 10%. 

Becse O. - navrhol odložiť rozhodnutie o žiadostiach na marcové zastupiteľstvo. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu p. Becse Ota. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

                     

8.  Zosúladenie Štatútu obce Nesvady a rokovacieho poriadku OZ s právnym stavom 

        platným po komunálnych voľbách 2002 

- priložené k zápisnici 

Štatút obce: 

Ing. Takács - poslanecký klub SMK navrhuje v § 13 ods. 4 doplniť vetu. 

                      Toto svoje rozhodnutie musí starosta do 30 dní od prijatia uznesenia oznámiť. 



                       K § 21 ods. 4 - pozrieť kto odvoláva náčelníka OP - preveriť zákon. 

                       K § 31 ods. 2 - vynechať „spravidla na návrh starostu“. 

P. starosta - vyzval poslancov, aby upravili návrh uznesenia k tomuto bodu jednania. 

 

Rokovací poriadok OZ. 

P. starosta mal pripomienku k § 6 ods. 13 

Ing. Takács - § 3 ods. 1,2 - miesto „obecná rada“ doporučil doplniť „prednosta OcÚ“. 

- žiadal doručiť poslancom aj rokovací poriadok komisií. 

 

Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal  hlasovať 

o upravenom návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

9.  Rôzne: 

 

- Branos, s.r.o., Nové Zámky, Komeko, s.r.o., Nové Zámky-dodatky k zmluvám       

               o odvoze a uložení TKO /tuhého komunálneho odpadu/ na rok 2003 

         - fotokópie priložené k zápisnici 

P. starosta - doporučil schváliť, preože vydokladovali navýšenie jednotlivých položiek. 

Ing. Takács - poslanecký klub SMK doporučuje účinnosť zmluvy od 1. 3. 2003 a nie 

                      od 1. 1. 2003. 

                      Povinné poistenie - po prepočte celé zvýšenie by bolo 6% a nie 10% ako 

        je t o uvedené v odôvodnení. Upozorniť firmu, aby v budúcnosti dbali 

                      na presnosť výpočtov. 

P. starosta - aj obec vyberá zvýšené poplatky za odvoz odpadov od 1. 1. 2003 a okrem toho 

                    firma odváža odpad už 2. mesiac bez podpísanej zmluvy a preto by bolo  

                    neférové, keby obec žiadala účinnosť zmluvy od 1. 3. 2003. Okrem toho by  

                    mohlo dôjsť k zbytočným nepríjemnostiam. 

Ing. Miškovič - žiadal na marcovom zasadnutí informovať poslancov o poplatkoch za  

                          odvoz TKO v okolitých obciach a mestách. 

 Nakoľko viacej dotazov a pripomienok neodznelo, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: 1 poslanec sa zdržal hlasovania, ostatní hlasovali za. 

 

- Informácia o potrebe zosúladenia funkcie hlavnej kontrolórky obce s novelou     

   zákona o obecnom zriadení 

P. starosta - zo zákona vyplýva potreba voľby hlavného kontrolóra obce, nakoľko 

                    k 31. 3. 2003 im končí mandát a podľa novely zákona  sa od 1. 4. 2003 

                    má zvoliť hlavný kontrolór obce na 6 rokov. V našom prípade to znamená, 

                    že sa buď predĺži zmluva na 6 rokov terajšej hlav. kontrolórke alebo sa 

                    vykonajú nové voľby. 

Becse O. - poslanecký klub SMK doporučuje, aby OZ vyhlásilo konkurz na obsadenie 

                  funkcie  hlav. kontrolóra a to v miestnom rozhlase a okresných novinách. 

                  Zároveň prečítal svoj návrh textu inzerátu. 

P. prednosta - doporučil určiť aj úväzok  a mal by to byť kandidát s vysokoškolským 

                       vzdelaním ekonomického resp. právnického smeru. 

P. starosta - podľa zákona hlavný kontrolór je zamestnancom obce a bude odmeňovaný 

                    podľa zákona o verejnej službe. Navrhol pre hlavného kontrolóra 0,5  

                    úväzok. 

Ing. Miškovič - navrhol vyhlásiť konkurz  s 0,5 úväzkom a VŠ ekonomického smeru. 

Ing. Takács - v dnešnej dobe sa prihliada na prax v odbore a nie na vzdelanie. 



P. starosta - na zamestnancov obce platí zákon o verejnej službe. 

                    Opýtal sa p. Becse Ota či trvá na pôvodnom texte inzerátu. 

Becse O. - znovu prečítal návrh textu inzerátu. 

Ing. Takács - poslanecký klub SMK podporuje návrh p. Becse Ota. 

Becse O. - súhlasil s doplnením 0,5 úväzku do inzerátu. 

P. prednosta - sa opýtal, aké doklady má doložiť uchádzač k žiadosti. 

P. starosta - trval na tom, aby v texte inzerátu bolo zahrnuté aj vysokoškolské 

                    vzdelanie. Ak však SMK má konkrétneho kandidáta, treba ho zvoliť. 

Becse O. - SMK nemá konkrétneho kandidáta, zákon o obecnom zriadení nepredpisuje 

                  pre hlavného kontrolóra vysokoškolské vzdelanie. 

P. starosta - ale zamestnanec obce spadá pod zákon o verejnej službe. 

Ing. Takács - navrhol do textu zahrnúť vysokoškolské vzdelanie a prax v oblasti  

                      ekonomickej činnosti. 

P. starosta - doporučil ekonomickú prax minimálne 3 roky. 

P. prednosta - kto vyhodnotí žiadosti. 

P. starosta - poslanci obdržia materiály a poslanci v tajnej voľbe zvolia hlav.kontrolóra, 

                    zároveň dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: 10 za, 3 proti. 

 

- ZŠ s VJM Nesvady - žiadosť riaditeľa školy o rekonštrukciu budovy v správe ZŠ-  

   Nová 9  

   - fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta - konštatoval, že predovšetkým treba opraviť strechu. Navrhol, aby  

                    podnikateľ na vlastné náklady previedol vnútorné zmeny, čo by sa mu 

                    kompenzovalo s 5-ročným nájomným. Obec by síce nemala príjem 

                    z nájomného, ale by sa zhodnotil majetok obce. 

Ing. Miškovič - komisia výstavby navrhuje tento objekt previesť do správy obce, 

                          navrhuje riešiť rekonštrukciu strechy. 

Németh J. - vnútorné úpravy navrhol riešiť kompenzáciou z nájomného. 

P. starosta - dal hlasovať o bodoch A a B návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

Potom p. starosta dal hlasovať o prevedení budovy do správy obce a teda aj o bode C/ 

návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: 9 za, 4 sa zdržali hlasovania. 

P. starosta konštatoval, že návrh uznesenia vo všetkých bodoch bol schválený. 

 

- Dobosi Róbert, Nesvady, Budovateľská 67 - žiadosť o pridelenie priestorov  

      v kult.  dome 

      - fotokópia priložená k zápisnici 

Németh J. - komisia kultúry doporučuje schváliť alterantívu B/ uvedenú v návrhu  

                    uznesenia. 

Ing. Takács - poslanecký klub SMK doporučuje schváliť alternatívu A/. 

P. starosta - dal hlasovať najprv o alternatíve A/ a keď nebude schválená, bude sa hlasovať 

                    o alterantíve B/. 

Hlasovanie: 

Alternatíva A/: za hlasovalo 11 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. 

P. starosta konštatoval, že alternatíva A/ bola poslancami schválená. 

 

- VIREX, s.r.o., Nesvady - informácia o ocenení nehnuteľnosti 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta - požiadal poslancov, aby brali do úvahy, že pri úradnom oceňovaní 



                    sa neberie do úvahy, či je objekt v Bratislava alebo Bajči. 

                    Preto by bolo dobré, keby sa žiadosť VIREX-u riešila kompromisom  

                    a žiadosť sa vyriešila dohodou. Zároveň oznámil, že obce sú oslobodené  

                    od dane z prevodu nehnuteľností. 

Ing. Miškovič - navrhol vyzvať záujemcu, aby podal solídny návrh kúpnej ceny. 

                          V žiadosti uvedenú cenu považoval za nízku. 

Gál T. - navrhol nehnuteľnosť predať za 60% z ceny úradného ocenenia. 

P. starosta - okrem Virex-u o kúpu tejto nehnuteľnosti sa iný záujemca neprihlásil 

                    napriek viacerým inzerátom. Upozornil na skutočnosť, že ak nedôjde 

                    k dohode, budova sa zničí. 

Mládenczová I. - navrhla nehnuteľnosť predať za 900 tis. Sk. 

 

P. starosta dal hlasovať o jednotlivých návrhoch v poradí ako odzneli. 

Hlasovanie: 

- 60%, t.j. 1 540 tis. Sk - 2 za, ostatní sa zdržali hlasovania. 

P. starosta konštatoval, že tento návrh nebol schválený. 

- 900 tis. Sk - 1 poslanec sa zdržal hlasovania, ostatní hlasovali za. 

P. starosta konštatoval, že poslanci schválili predaj nehnuteľnosti za 900 tis. Sk. 

 

- Informácia o stave prác na stavbe obecných nájomných bytov 

 P. starosta - obecné zastupiteľstvo by malo určiť podmienky prenájmu obecných bytov. 

                     Po stránke technickej by nemal byť problém s dokončením do konca októbra. 

                     Okolo 15. 3. 2003 sa plánuje zvolať kontrolný deň za prítomnosti projektanta, 

                     investora a poslancov. 

Ing. Miškovič - komisia výstavby doporučuje, aby podmienky boli vypracované  

                          a predložené na schválenie obecnému zastupiteľstvu v mesiaci marec.       

 Pretože iné návrhy a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informácia o stave financovania školstva v obci Nesvady 

P. starosta - doteraz ministerstvo financií neodpovedalo na dopis starostu obce, v apríli 

                    sa bude konať 16. Snem ZMOS za prítomnosti predstaviteľov Vlády SR, 

                    kde sa taktiež budú riešiť tieto problémy. 

                    Doporučil financovanie školstva riešiť formou pôžičky z rozpočtu obce 

                    vo výške 500 tis. Sk. Z dotácií pre školstvo sa tieto potom preúčtujú späť 

                    do rozpočtu obce. 

Ing. Miškovič - doporučil schváliť 500 tis. Sk ako pôžičku pre financovanie škôl a 

                          a navrhol vypracovať plán využívania školských zariadení za účelom 

                          úsporného financovania školstva v obci. 

 Pretože iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-  Informácia o stave kúpy nehnuteľnosti pre účely zriadenia Domu tradícií. 

      P. starosta - dedičské konanie bolo ukončené a vlastníctvo zapísané na LV.  

                          Uznesenie OZ na kúpu existuje. Majiteľ čaká na úradné ocenenie. 

                          Po jeho predložení sa pristúpi k podpisu kúpnopredajnej zmluvy. 

                          Dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- Ing. Iveta Brezíková, M.R. Štefánika 28, 940 01 Nové Zámky - žiadosť o kúpu 

nehnuteľnosti  

      - fotokópia priložená k zápisnici 

 

P. starosta - otázkou je, či OZ chce pozemky predať, alebo nie. Pripomenul, že obecná  

                    polícia týždenne musí preverovať, či sa stavba nerozkráda. 

                    Na predaj domu je platné uznesenia OZ, OZ musí rozhodnúť, či predá aj 

                    pozemky. Ak ano, je potrebné stanoviť aj cenu, aby sa záujemca k nej  

                    mohol vyjadriť. 

Haris Z. - komisia poľnohosp. nedoporučila predať, nakoľko komisia nemala BPEJ 

                  k dispozícii. 

Németh J. - obec síce potrebuje príjmy. J e však treba zvážiť, komu a za čo obec 

                    predá nehnuteľnosť. Poukázal na žiadosť firmy Lestra, kedy OZ ihneď  

                    určilo cenu pozemkov, hoci táto firma má dobré meno na Slovensku a 

                    obci prináša prospech. V tomto prípade za túto cenu nedoporučil pozemky 

                    predať. 

Asztalos J. - doporučil pozemky ponúknuť za 50 tis. Sk/ha a potom nech sa žiadateľka 

                     vyjadrí, či má o kúpu záujem. 

Ing. Takács - poslanecký klub SMK je toho názoru, že sa s predajom netreba ponáhľať 

                      a za túto cenu nedoporučuje pozemky predať. 

                      Taktiež finančná komisia nesúhlasí s predajom. 

P. starosta - dal hlasovať o predaji pozemkov. 

Hlasovanie: za 0, ostatní sa zdržali hlasovania. 

P. starosta konštatoval, že predaj pozemkov zastupiteľstvo neschválilo. 

 

10. Rozprava a interpelácia poslancov  

                         

       Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby 

predniesli svoje ďalšie pripomienky, návrhy a dotazy v rámci všeobecnej rozpravy a 

interpelácie, ktorú zároveň otvoril. 

Dudák F. -  bolo by dobré, keby pracovníci VPS vykonali orez stromov pri oplotení ZŠ. 

- Minulý rok OZ schválilo 100 tis. Sk na postavenie prístrešku v cintoríne v Aňale, 

navrhol ho tento rok realizovať. 

P. starosta - VPS už s orezom konárov začali a to aj pri škole. 

- Prístrešok - cintorín v Aňale nie je evidovaný, bude potrebné preveriť, koľko je tam 

v priemere pohrebov. Je to však aj otázka peňazí. 

Ing. Takács - sa pýtal, kto rozhoduje o prenájme telocviční. 

P. starosta - od 1. 7. 2002 so súhlasom obce prenajíma telocvične riaditeľ ZŠ, čo môže preveriť 

                    komisia športu alebo hlavná kontrolórka. 

Molnár Z. - na aké ciele je využívaný bývalý učiteľský byt v areáli ZŠ. 

           - Autobusy naďalej premávajú cez Jarkovú ulicu. 

P. prednosta - SAD N. Zámky ako aj Komárno boli na túto skutočnosť písomne upozornení. 

P. starosta - preverí na čo sa bývalý učiteľský byt využíva. 

Haris Z. - na futbalovom ihrisku v sociálnych zariadeniach by bol potrebný olejový sokel a 

                 PVC. 

P. starosta - doporučil podať písomný návrh aj s rozpočtom. 

Poslanci súhlasili s prevedením týchto prác teraz, nakoľko sú voľné kapacity VPS. 

 



                    Nakoľko viacej diskusných príspevkov neodznelo, p. starosta ukončil diskusiu a 

vzhľadom na to, že každý bod návrhu uznesenia bol zvlášť odhlasovaný, nepovažoval za  

potrebné o celom uznesení hlasovať, len o dodatkoch, ak ich návrhová komisia prednesie. 

 

Mládenczová I. - oznámila, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

                             uznesenie za schválené. 

 

P. starosta - konštatoval, že uznesenie z 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

 

Uznesenie č. 3/2003 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27. 2. 2003. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

informáciu o plnení úloh a uznesení OZ v predloženom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e       
informatívnu správu o čerpaní rozpočtu obce k 31. 12. 2002 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch: 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o stave prác za oblasť plnenia rozpočtu obce Nesvady k 31. 1. 2003 v predloženom 

znení. 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   správu o činnosti MKS Nesvady, VPS Nesvady a NTV s.r.o.  za rok 2002 

v predloženom znení. 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   

    správu o činnosti Obecnej polície Nesvady za rok 2002 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á   pracovníkom Obecnej polície Nesvady venovať zvýšenú pozornosť mládeži,     

     najmä na dodržiavanie zákazu podávania alkoholických nápojov v pohostinských  

     a reštauračných zariadeniach. 

       Zodpovedný: Tibor Ďurika, náčelník OP 

                                Termín: úloha trvalá 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ s c h v a ľ u j e   

     ročnú správu o využívaní Športovej haly Nesvady - Športhotel za rok 2002 v predloženom  

     znení, 

B/ s ú h l a s í    s vykonaním údržbárskych prác v rozsahu 70 275,- Sk podľa rozpisu  

     spracovaného p. Ondrejom Šubom. 

VII. 



Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     správu hlavnej kontrolórky obce o kontrole využitia dotácií za rok 2002 športovými  

     klubmi a záujmovými združeniami obce Nesvady, 

B/ s c h v a ľ u j e  

     poskytnutie preddavku pre miestne záujmové a športové kluby a združenia nasledovne: 

1. ŠŠK CVČ Nesvady - Imeľ   100 000,- Sk 

2. Sport club Nesvady   100 000,- Sk 

3. Karate club Nesvady     10 000,- Sk 

4. MO Chovateľov poštových holubov      5000,-Sk z rozpočtovej kapitoly, riadok 267-  

              transféry občianskym združeniam, 

C/ u k l a d á    vedúcemu finančného oddelenia prostriedky uvoľňovať za podmienky splnenia  

    náležitostí uvedených vo Všeobecne záväznom nariadení obce Nesvady č. 1/1996  

    o poskytovaní dotácií. 

        Termín:  v texte 

        Zodpovedný: v texte 

 

VIII. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   

    1. predložený návrh na zmenu Štatútu obce Nesvady č. 1/2003 s pripomienkami, 

    2. predložený návrh zmeny Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva Nesvady  

        č.1/2003  s pripomienkami, 

B/ u k l a d á   prednostovi  obecného úradu na marcové zasadnutie OZ doručiť poslancom 

    úplné znenie štatútu obce, rokovacieho poriadku OZ a rokovacieho poriadku komisií. 

       

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í     

1. s podpisom dodatku č. 1/2003 k zmluve č. 2/obce/2001 týkajúceho sa zberu TKO v obci  

    Nesvady v roku 2003 medzi obcou Nesvady a firmou Branos spol. s r.o., Nové Zámky, 

2. s podpisom dodatku č. 1/2003 k zmluve o ekologicky nezávadnom zneškodňovaní odpadov  

    z obce Nesvady firmou Komeko spol. s r.o., Nové Zámky pre rok 2003. 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ o d k l a d á   prejednanie žiadostí o prenájmom sály MKS Nesvady na usporadúvanie  

    diskoték  na marcové zasadnutie OZ, 

B/ u k l a d á   komisii školstva, kultúry a pre styk s verejnosťou a médiami vyvolať jednanie so  

    záujemcami za účelom  zosúladenia ich stanovísk  s podmienkami obce a návrh riešenia  

    predložiť na marcové zasadnutie OZ. 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ v y h l a s u j e   konkurz  na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra obce Nesvady za  

     nasledovných podmienok: 

- vysokoškolské vzdelanie - prax v ekonomickej oblasti, min. 3 roky 

/doklady o vzdelaní/ 

- odborná spôsobilosť, organizačné schopnosti 

- občianska bezúhonnosť /čestné prehlásenie - pred podpisom pracovnej zmluvy aj výpis 

z registra trestu/ 

- komunikačné schopnosti 



- ovládanie práce na PC 

- aktívny a tvorivý prístup k práci a spoľahlivosť 

- štrukturovaný životopis, 

 

B/ u k l a d á   prednostovi obecného úradu inzerát na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra 

     zverejniť v miestnom rozhlase, na úradnej tabuli a v regionálnej tlači Naše novosti. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     žiadosť riaditeľa ZŠ s VJM ohľadom potreby rekonštrukcie budovy v správe ZŠ na ul. Nová  

     č. 9  Nesvady, 

B/ s ú h l a s í   

     s vykonaním rekonštrukčných prác na náklady nájomcu so započítaním nájomného  

     v rozsahu  5-ročného nájomného s tým, že nevyhnutnú opravu strechy zabezpečí obec, 

C/ u k l a d á   budovu v správe ZŠ s VJM Nesvady na ul. Nová č. 9 prevziať do správy obce. 

        Zodp.: ved. majet. a fin. odd. OcÚ 

        Termín: 30. 4. 2003 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í  s pridelením priestorov : 

bývalej knižnice v objekte MKS Nesvady /okrem skladu/ pre Klub hudobníkov v správe MKS 

Nesvady. 

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s odpredajom obecného majetku pre firmu Virex, s.r.o. Nesvady, Farské pole č. 3 a to: 

1. pozemok-zastavaná plocha parc.č. 272/22 o výmere 1319 m2 so stavbou skladu-súp.č. 502  

    v k.ú. Bajč vo vlastníctve obce Nesvady, 

2. pozemok-zastavaná plocha parc.č. 272/2 o výmere 2572 m2 v k.ú. Bajč vo vlastníctve  

    obce Nesvady,  

3.pozemok-zastavaná plocha parc.č. 272/23 o výmere 62 m2 so stavbou dielne so súpis.  

   číslom 467   v k.ú. Bajč  vo vlastníctve obce Nesvady, 

4.pozemok-zastavaná plocha parc.č. 272/24 o výmere 245 m2 so stavbou dielne so súpis.  

   číslom 466 v k.ú. Bajč vo vlastníctve obce Nesvady, 

   za cenu  900 000,- Sk s platbou pri podpise kúpnej zmluvy. 

 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

     informatívnu správu o stave prác na investičnej akcii „Podkrovné 8 b.j. nad domom služieb“  

     k 31. 1. 2003 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á 

1. prednostovi úradu zabezpečiť zvolanie kontrolného dňa na stavbu 8. b.j. za účasti 

poslancov,  

          projektanta, stavebného dozoru a dodavateľa stavby VPS Nesvady , 

        Termín do 20. 3. 2003 

        Zodpovedný v texte 

2. na marcové zasadnutie OZ predložiť návrh podmienok na prideľovanie sociálnych bytov. 

         Termín: 27. 3. 2003 

        Zodpov.: Ing. Luca, prednosta OcÚ 



XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

    prípis starostu obce Nesvady pre MF SR vo veci rozporovania a upozornenia na poskytnutú   

    výšku dotácie zo štátneho rozpočtu pre potreby školstva v podmienkach obce  Nesvady, ako  

    aj prehľad nevyhnutných potrieb finančných prostriedkov potrebných na úsek školstva 

B/ s ú h l a s í      
    s poskytnutím výpožičky  z rozpočtu obce na vykrytie nevyhnutných potrieb na prevádzku  

    škôl  a školských zariadení na I. polrok 2003 vo výške 500 000,-Sk podľa predloženej  

    špecifikácie, s prednostným použitím na úhradu energií a médií. 

 

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e 

    informatívnu správu starostu obce o stave jednania ohľadom odkúpenia nehnuteľnosti pre  

    účely zriadenia Domu tradícií v Nesvadoch, 

B/ ž i a d a   starostu obce realizovať odkúpenie nehnuteľnosti v zmysle uznesenia č. 30/2002 - 

     VIII -B zo dňa 11. 4. 2002. 

 

XVIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

n e s ú h l a s í 

s predajom nehnuteľnosti v k.ú. Nesvady parc.č. 4522 o výmere 30214 m2-orná pôda a parc.č. 

5380/1 o výmere 20238 m2 - trvalý trávnatý porast, pre žiadateľku Ing. Ivetu Brezíkovú, bytom 

Nové Zámky, M.R. Štefánika 28.          

         

 

 P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť,  ukončil 3. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Marta Ryšavá 

      Július Németh 

 

Zapisovateľka: Margita Ryšavá  

 

 

 

 

 


